(Erratum)
Supplement
Canada Gazette, Part I
August 28, 1999



(Erratum)
Supplément
Gazette du Canada, Partie I
Le 28 août 1999

COPYRIGHT BOARD

COMMISSION DU DROIT D'AUTEUR

Statement of Royalties to be
Collected by NRCC for the Public Performance
or the Communication to the Public by
Telecommunication, in Canada, of
Published Sound Recordings Embodying
Musical Works and Performer's Performances
of Such Works for the Years 1998 to 2002

Tarif des redevances à percevoir par la SCGDV pour l'exécution en public ou la communication au public par télécommunication, au Canada, d'enregistrements sonores publiés constitués d'œuvres musicales et de la prestation de telles œuvres pour les années 1998 à 2002

Tariff No. 1.A (Commercial Radio)

Tarif nº 1.A (Radio commerciale)

COPYRIGHT BOARD

FILE: Public Performance of Sound Recordings 1998-2002

Statement of Royalties to be Collected for the Public Performance or the Communication to the Public by Telecommunication, in Canada, of Published Sound Recordings Embodying Musical Works and Performer's Performances of Such Works

Notice is hereby given that in the Copyright Board supplement published in the *Canada Gazette*, Part I, Vol. 133, No. 33, dated Saturday, August 14, 1999, a clerical error was made in the text of paragraph 5(2) of the royalties of Tariff No. 1.A (Commercial Radio). A low-use station should pay <u>0.63</u> per cent of its advertising revenues during the reference month and not 0.64 per cent as published.

Ottawa, August 28, 1999

CLAUDE MAJEAU

Secretary to the Board

56 Sparks Street, Suite 800

Ottawa, Ontario

K1A 0C9

(613) 952-8621 (Telephone)

(613) 952-8630 (Facsimile)

majeauc@smtp.gc.ca (Electronic mail)

COMMISSION DU DROIT D'AUTEUR

DOSSIER: Exécution publique d'enregistrements sonores 1998-2002

Tarif des redevances à percevoir pour l'exécution en public ou la communication au public par télécommunication, au Canada, d'enregistrements sonores publiés constitués d'œuvres musicales et de la prestation de telles œuvres

Avis est par les présentes donné que dans le supplément de la Commission du droit d'auteur publié dans la Partie I de la Gazette du Canada, vol. 133, n° 33, en date du samedi 14 août 1999, une erreur d'écriture s'est glissée dans le texte du paragraphe 5(2) des redevances du Tarif 1.A (Radio commerciale). Une station à faible utilisation doit verser <u>0.63</u> pour cent des recettes publicitaires qu'elle a perçues durant le mois de référence et non 0,64 pour cent tel qu'il a été publié.

Ottawa, le 28 août 1999

Le secrétaire de la Commission
CLAUDE MAJEAU
56, rue Sparks, Bureau 800
Ottawa (Ontario)
K1A 0C9
(613) 952-8621 (téléphone)
(613) 952-8630 (télécopieur)
majeauc@smtp.gc.ca (courrier électronique)